
 

 

 

 

 

 

Goochelvereniging  VZW Mageia  

 

VERSLAG VERGADERING  18 november 2024 

30 ste jaargang van bestaan // 17 de jaargang sinds nieuwe oprichting  

Er was geen vergadering . Deze werd vervangen door de speelfilm “Houdini”  

- Ondanks dat het een normale vergaderavond was zoals steeds op de 
3de maandag van de maand ( al 18 jaar lang) was de opkomst zeer 
gering van de clubleden . Wij hadden met Mageia een primeur in de 
goochelgeschiedenis van België . Nooit is er een club geweest die dit 
heeft gedaan . Voor deze film werd maanden op voorhand publiciteit 
gemaakt . Regelmatig ontvingen de clubleden hierover een bericht . 
Herhaalde keren kon je het lezen op het internet bij Facebook , 
Instagram , Twitter , enz..  Wij lieten flyers drukken en een groot 
spandoek maken dat ophing aan de ingang van De Grot . Voor de 2de 
keer zoals bij de wedstrijd lieten vele clubleden het afweten om 
aanwezig te zijn . Ik mocht slechts een 5 tal berichten ontvangen van 
leden die belet waren . Van de andere mocht ik helaas niets 
ontvangen  ! Terwijl iedereen een telefoon op zak heeft had men niet 
het fatsoen en de tijd gevonden  om zich af te melden ! Slechts 14 
clubleden waren aanwezig en 15 personen buiten de club . Wij 
hadden nu nog minder bezoekers dan op een normale clubavond . 
Herhaalde keren heb ik er op gewezen dat onze clubkas bijna de 
bodem heeft bereikt . In verschillende mails die je ontving  heb ik jullie 
gevraagd om de club te steunen . Breng een paar mensen , familie , 
vrienden mee voor de film . Het was slechts 5 Euro inkom. Het mocht 
allemaal niet baten . Op de vooravond om stoelen te schikken in de 
zaal waren er slechts 4 leden komen opdagen !  

- Daarom is het  verschrikkelijk jammer en deprimerend te moeten 
vaststellen ondanks de inspanningen en de vele tijd dat Ik hierin 
steekt dat de clubgeest zeer ver is te zoeken . Marc Van Damme en 



zijn echtgenote Sandy maakte 50 zakjes popcorn om te verkopen en 
schonken deze gratis aan de club . Slechts 4 zakjes werden verkocht . 
Normaal moesten wij 300 Euro betalen voor de zaal . De zaaluitbater 
Gerrit hield het op 100 Euro om ons te steunen .  Christiaan 
Verbraeken en Roger Buyle vroegen een vriendenprijs van 50 Euro 
voor deze film te draaien . Zij kwamen hiervoor uit Gent en Sint 
Niklaas  . Zij voelde zich verlegen om deze 50 euro aan te nemen en 
gaven ze terug aan de clubkas . Ook de mensen van de omgeving en 
de regelmatige cafébezoekers kwamen niet opdagen . 
Beste clubleden wij zijn met Mageia in een dieptepunt gevallen ! Het 
verder bestaan van club komt duidelijk in het gedrang . Zo kan de club 
niet meer verder werken en functioneren  . Ik heb hierover een 
duidelijk , definitief standpunt en besluit genomen . Er komt een extra 
vergadering om deze problematiek te bespreken en wat er verder gaat 
gebeuren met Mageia in de toekomst . 

 

                     
 

 
 



- De Lucky Ring in Vilvoorde vierde zijn 50 jarig jubileum op zaterdag  16 
november . Vanaf nu mogen zij zich Koninklijke Lucky Ring noemen .  
 Om dit te vieren was er een gala-avond in het cultuur centrum  “Het 
Bolwerk “ te Vilvoorde . De zaal zat afgelaten vol met ruim 250 
bezoekers . De voorzitter Erik Arfeuille opende de avond en schetste 
in kort het ontstaan van de club .  Zij werd opgericht in 1974 door 
Bodo Spalty en Lucky Ulens . Kim Dervan was de presentator van de 
avond . Op het podium zagen wij Oliver Henning manipulatie , Piyari 
met het bekerspel , School of dance  ballet ,Magixander kogelvang , 
Alfred and Trix  algemeen goochelen, Alfredo Lorenzo illusie’s , Patrick 
Pickart hypnose , e.a. Het was een geslaagde avond . 
Ondanks ik ook hier dikwijls had gevraagd en benadrukt om dit 
evenement te bezoeken en te steunen waren er slechts 7 leden van 
Mageia aanwezig . Freddy Van Der Auwera heeft onze club al jaren 
belangeloos gesteund met in de jury te zetelen, wedstrijd en 
optredens te verzorgen . Zelfs zijn echtgenote Marleen heeft onze 
club al een aantal jaren geholpen als hulp in de keuken . Ook hier 
heeft Mageia weer te kort geschoten om hun steun aan deze mensen 
te betuigen . Al jaren zijn zij te gast op onze feestavonden zoals 
barbecue , kerstfeest , wedstrijd , avondshow .  
 

 
 

Volgende vergadering maandag 16 dec. 2024 
Kerstfeest zaterdag 21 december 2024 



 
 

Verslag  Arthur Cardini 


